
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 2. april 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 201
Har der siden forsvarslovens vedtagelse i 2001 været eksempler på, at lovens
paragraf 17 har været anvendt til at træffe de i paragraffen nævnte foranstalt-
ninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pernille
Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand

1/1

Forsvarsudvalget 2011-12
FOU alm. del Spørgsmål 201
Offentligt


